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Vážení spoluobčané! 

Letošní druhé čtvrtletí se příroda snažila dohnat to, co v tom prvním zanedbala. 
Hlavně duben a květen byly nejchladnější a nejdeštivější měsíce za několik 
posledních let a nízké ranní teploty nás provázely až do poloviny června. Vyšší 
koncentrace srážek tak přispěla ke snížení počínajícího sucha.  

Přestože bylo v tomto období počasí nevyzpytatelné, tak všechny akce, které byly 
pořádány venku se trefily do těch sušších a slunečnějších dní. Tradiční jarní 
brigáda, kde se sešlo opět více než 70 účastníků byla sice za chladného, ale 
slunečného dne bez deště. Kromě tradiční drobné údržby jsou nejviditelnějšími 
výstupy rekonstrukce okolí studny ,,Haltýř“ a výsadba zeleného pásu kolem 
,,panelky“, který by v budoucnu měl odstínit pohled na odkládaný odpad. 

Dětský den sice zkropilo několik kapek, ale děti to nijak neodradilo prožít příjemné 
a veselé odpoledne. A tou poslední a největší akcí tohoto čtvrtletí byl pouťový 
víkend, kdy jak páteční posezení, tak nedělní odpoledne nám počasí přálo. Tady se 
určitě patří poděkovat pořádajícím členům SDH jak se zhostili zajištění celého  
víkendu od pátečních příprav a až po úklid na návsi. 

Ale bohužel i přes neutuchající medializaci a propagaci třídění a recyklaci odpadů, 
se v tomto směru stále objevují případy, kdy jak se říká, zůstává rozum stát. Tím 
posledním ,,extempore“ byl stav popelnic na použitý rostlinný olej, kde jsme našli 
kromě použitého oleje i komunální odpad a dokonce i zbytky jídla. Doufám tedy, 
že opětovné připomenutí pravidel pro správné nakládání s použitými oleji bude 
návratem ke zlepšení povědomí jak odpadové hospodářství správně využívat.     

Příjemné prožití prázdnin a celého léta   
 

Starosta 
 

- některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 29.4.2025  
  
Zastupitelstvo obce schválilo kupní smlouvu na pozemek  p. č. 1012/1 pro Ing. Karla 
Lichtnegera, Sepekov 266 za cenu 2 139 820 Kč. Náklady spojené s převodem hradí 
kupující.   
 
Zastupitelstvo obce  schválilo kupní smlouvu na pozemek  p. č. 1011/4 pro pana 
Lukáše Riegera, Havanská 2821/27, Tábor  za cenu 2 328 860 Kč. Náklady spojené 
s převodem hradí kupující. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo kupní smlouvu na pozemek p. č. 1011/2 pro paní 
Kateřinu Pálkovou, Koželužská 61, Jistebnice,  za cenu 2 154 340 Kč. Náklady spojené 
s převodem hradí kupující. 
 
Zastupitelstvo obce  schválilo smlouvu čj. SFZP 046621/2025 na projekt ,,Obnova 
technického vybavení obce Řepeč na údržbu veřejné zeleně“ a pověřuje starostu obce 
podpisem smlouvy. 
 



Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo záměr zřídit od podzimu roku 2025 pracovní 
místo na plný úvazek pro zajištění celoroční údržby obecního majetku a veřejných 
prostranství. Novým zaměstnancem obce se stane p. Miloslav Štecher a to od 1.9.2025. 
 

 
- některé body jednání ze zastupitelstva obce ze dne 24.6.2025  

 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo Závěrečný účet Obce Řepeč za rok 
2024, včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Krajským úřadem 
s výrokem bez výhrad. 
Obec v roce 2024 hospodařila s celkovými příjmy 17 302 520 Kč,- a výdaji ve 
výši 14 064 159 Kč,-. 
Finanční rezerva na účtech byla k 31.12.2024 v celkové výši 15 014 356 Kč,-. 
Účetní hodnota majetku obce byla ke konci loňského roku 50 869 198 Kč,-  
Největší investiční akce v loňském roce : 

- FVE – hostinec – 852 894 Kč,-  
- inženýrské sítě – parcely Na loučkách – 3 013 749 Kč,-  
- rekonstrukce VO směr Slavňovice – 687 407 Kč,- 

 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo účetní závěrku Obce Řepeč za rok 2024. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo návrh výše odměn pro neuvolněné zastupitele obce 
Řepeč s platností od 1.7.2025. 
Starosta obce Jiří Vozábal – 32 600 Kč,- 
Místostarosta obce ing. Jan Mleziva  – 29 200 Kč,- 
Předseda kontrolního výboru ing. Petr Vozábal – 3 200 Kč,- 
Předseda finančního výboru ing. Miroslav Štecher – 3 200 Kč,- 
Předseda  stavebního výboru  Vladislav Čítek – 3 200 Kč,- 
Předseda pořádkového výboru  Mgr. Jana Stejskalová – 3 200 Kč,- 
Předseda sociálního výboru Tomáš Mikšovský – 3 200 Kč,-  
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo vnitřní směrnici č. 1/2025 o zadávání 
zakázek malého rozsahu Obcí Řepeč, tak aby byla v souladu s platnou legislativou. 
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo pronájem  hostince č.p. 8 paní Janě 
Dmejchalové, trvale bytem Jana z Ústí 554, Sezimovo Ústí 1, a to od 1.4.2026. Záměr 
pronájmu byl schválen usnesením zastupitelstva obce č. 8/2025 dne 4.3.2025 a 
zveřejněn na úřední desce Obce Řepeč od 15.3.2025. Žádost je doložena 
požadovanými doklady – výpis z rejstříku trestů, potvrzení o bezdlužnosti. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo záměr prodeje pozemku p.č. 1680/2 o výměře 590 m2 za 
cenu 250 Kč,-/1m2.  
 
 
 
 



 
Zastupitelstvo obce schválilo koupi  pozemku p.č. 922/14 o výměře 324  m2 za 
celkovou cenu  32 400 Kč od p. Josefa Kafky. Náklady spojené s převodem hradí 
kupující. 


 Budování vodovodu

V letošním roce bude vybudována předávací šachta u Opařan, přívodní řad a 
vodojem s technologií, který bude umístěn vede ČOV. V roce 2026 se začne 
s budováním jednotlivých řadů po obci. Někteří obyvatelé již projevily zájem se 
k rozvodům vody připojit, proto si zde ještě jednou dovolujeme Vás seznámit 
s podmínkami pro připojení, tak jak je schválilo zastupitelstvo obce. Začátkem 
července tak navštívíme všechny,  kteří projevily zájem o připojení abychom s nimi 
projednaly konkrétní umístění vodoměrné šachty.  
Každému majiteli nemovitosti, který projeví  zájem o připojení a podepíše souhlas 
s umístěním vodoměrné šachty na svém pozemku, zajistí obec na své náklady 
projektovou dokumentaci, stavební povolení a vybudování přípojky zakončené 
vodoměrnou šachtou. Napojení na rozvody vody v nemovitosti bude  již na náklady 
jejího vlastníka. Po napuštění vody ( předpoklad rok 2027 ) bude pak každý vlastník 
připojený na vodovod hradit každoročně pevnou část ceny ( 1 200 Kč / rok) a to i 
v případě, že neodebere žádnou vodu z řadu. Stočné bude i nadále účtováno podle 
směrného čísla.  Cílem je připojit co největší množství nemovitostí současně 
s budováním páteřních řadů, aby se v budoucnosti minimalizovaly zásahy do 
komunikací a chodníků

 

 
 Odpadové hospodářství

Na následujících snímcích je obsah kontejnerů na použité oleje. Originální nádoby, 
v nichž koupíte rostlinné oleje, nemají kvalitní uzávěry, takže nejsou vhodné pro 
zpětný odběr. Stejně tak není příliš šťastné řešení vracet použitý olej do skleněných 
nádob, ty jsme našli v kontejneru rozbité.  Celý obsah pak plave v oleji, který se již 
nedá odvézt k recyklaci a skončí v kanalizaci, kde nemá co dělat. Nejvhodnější 
nádobou jsou plastové lahve se šroubovacím uzávěrem K tomu, že tam někdo 
vhazuje i plechovky od nápojů, spreje a zbytky jídla tak k tomu se v 21 století a 
středu Evropy, nedá snad ani žádný publikovatelný komentář napsat. Znovu si tedy 
dovolujeme zveřejnit leták s návodem jak se správně k použitým olejům chovat a 
věříme, že se situace s tříděním zlepší. 



 

 



Poslední snímek je  součástí povinného informování   obyvatel o výsledku  
nakládání s odpady v uplynulém období. Vyčíslená úspora emisí je vypočítána 
z celkového množství tříděného odpadu odvezeného z obce v uplynulém roce   ( 
papír, sklo, plasty , kovy ). V letošním roce se opět po několika letech bude měnit 
Obecně závazná vyhláška upravující způsob nakládání s dopady a výši úhrady, 
protože od 1.1.2027 vstupují v platnost nové a opět přísnější předpisy pro likvidaci 
odpadů. Do obecního systému jsou automaticky zahrnuti všechny fyzické osoby, 
z právnických osob je to Pionýrák Bartoň, jednota a hospoda poplatky za odpad 
nehradí. Firma VOPSS má uzavřenu svojí vlastní smlouvu se spol. Rumpold. 
 

 


